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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

                    GRAD RIJEKA 
 

MJESNI ODBOR BANDEROVO 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 

 

KLASA:  026-02/11-18/9 
URBROJ:  2170/01-09-10-11-2 
Rijeka,  30.11.2011. 
   

 
ZAPISNIK 

SA 15. SJEDNICE VMO BANDEROVO 

 

15. sjednica VMO Banderovo održana je 30.11.2011. (srijeda) s početkom u 18 sati u prostorijama 
MO Banderovo, Rudolfa Tomšića 15. 
 

Sjednici su bili nazočni: 
- Nada Pindulić, predsjednica VMO 
- Nadja Poropat, zamjenica predsjednice VMO 
- Anton Blažeković, član VMO   
- ðulijana Desanti, tajnica MO  
  
Sjednici nisu bili nazočni: 
 
- Elvis Šutalo, član VMO 
- Salih Bačinović, član VMO 
 
Ostali nazočni: 
            -  
Usvajanje zapisnika 14. sjednice VMO održane 27.10.2011. 

• Zapisnik je jednoglasno usvojen. 

Sjednicu je otvorila predsjednica VMO Nada Pindulić, te  predložila slijedeći  
 

 
DNEVNI RED 

 

1. Program rada: Djed Božićnjak 
2. Informacija Volonter godine 2011. 
3. Inicijativa za uvoñenje autobusne linije Banderovo – Plase 
4. Komunalna problematika 
5. Razno 

1. Prijedlog projekta Riječkog program

 1. Očitovanje
  

 

AD 1 
 

Nakon kraće rasprave i dogovora zaključeno je: 

- Prijave za Djeda Božićnjaka trajat će od 01. do 09. prosinca 2011., a participacija roditelja 
iznosit će 20,00 kn po djetetu. Priredbu će odraditi Glazbeno scenska udruga Ri stars koju 
vode Ksenija i Emir Grozdanić, a održat će se u dvorani Učeničkog doma Kvarner u 
Vukovarskoj ulici br. 12, u utorak 20.12. s početkom u 18 sati.  

- Kao i svake godine izdvojit će se sredstva i kupiti pakete za 100% invalide i potrebite. 

- Predblagdanski domjenak za grañanstvo održat će se u srijedu 21.12. u 18 sati u 
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prostorijama MO. 

 
AD 2  

 

Predsjednica VMO, Nada Pindulić izvjestila je vijećnike da je gña. Antica Prelec koju su nominirali 
i prijavili na natječaj "Volonter godine 2011.", u organizaciji "Smart" udruge za razvoj civilnog 
društva, Rijeka odabrana meñu šestoro kandidata koji će ove godine primiti nagradu. Svečana 
dodjela nagrada održat će se 02.12.2011. godine u Hotelu "Bonavia" u 12 sati. Dogovoreno je da 
se za tu prigodu kupi prigodan buket cvijeća koji će biti uručen našoj sugrañanki Antici Prelec.    
 

AD 3 

 
Tajnica MO obavijestila je prisutne da je Vijeće MO Podmurvice pokrenulo inicijativu da se preko 
Plasa uvede autobusna linija (mini bus) kako bi se starijim osobama omogućila bolja povezanost 
sa centrom grada, tržnicom, trgovinama, KBC-om, te ambulantama. Nakon kraće rasprave 
donijeta je jednoglasna odluka da će se Vijeće MO Banderovo priključiti ovoj inicijativi, te će 
uputiti zahtjev prema OGU za komunalni sustav i "Autotrolej"-u da linija obavezno prolazi kroz 
Banderovo, jer je to potreba zbog konfiguracije tla. Na Banderovu pretežito živi starije pučanstvo i 
uvoñenje autobusne linije u mnogome bi olakšalo život sugrañanima.  
 
AD 4 – KOMUNALNA PROBLEMATIKA 
AD 4 – 1 

Nada Pindulić skrenula je pažnju da je kamion Čistoće počeo voziti kroz Ul. C. Illiassicha u 7 
ujutro, umjesto u 6 i 30 h kako je to dogovoreno, te da se ponovo stvaraju nepotrebne kolone. 
Tajnica MO telefonski će obavijestiti nadležne iz KD Čistoća da se red odvožnje otpada preko Ul. 
C. Illiassicha vrati na 6,30 sati. 

AD 4 – 2 

Anton Blažeković napomenu je da  u Kraškoj ulici hitno treba sanirati željeznu ogradu koja dijeli 
površinu sa Carmotom, te treba uputiti vlasnicima da istu poprave u što kraćem roku kako ne bi 
došlo do težih posljedica.  

AD 4 – 3 

Tajnica MO informirala je vijećnike da je došao odgovor OGU za urbanizam vezano za izgradnju 
spoja izmeñu Ogulinske i Vukovarske ulice. Odgovor je negativan, obzirom da  najveći dozvoljeni 
uzdužni nagib iznosi 16%, a pri terenskom izvidu ustanovljeno je da bi uzdužni nagib predmetnog 
kolnog spoja iznosi mnogo više u odnosnu na dozvoljeni uzdužni nagib, pa nisu suglasni da se 
odobri spajanje tih prometnica. Vijeće nije zadovoljno odgovorom, te traže da se izvide druge 
mogućnosti spajanja tih ulica, jer su one nekad bile povezane, a njihova ponovna povezanost 
smanjila bi kolone, rasteretila raskršće sa Ulicom Braće Branchetta, a što je najbitnije grañanima 
bi bilo dostupno parkiranje ispred Tehničkog fakulteta koje je u noćnim satima i vikendom 
neiskorišteno. 

 
AD 5 – RAZNO 

AD 5 – 1 
 

Caffe bar "Holly" koji se nalazi u Ulici Braće Branchetta 35 podnio je zahtjev za produženje 
radnog vremena za subotu, 24. prosinca 2011. godine (badnjak) do 4 sata ujutro. Obzirom da 
nisu stigle nikakve pismene i usmene pritužbe na produženo radno vrijeme u vrijeme  Badnjaka 
svih ovih godina, Vijeće MO donijelo je jednoglasnu odluku da se uputi OGU za urbanizam 
suglasnost o produženom radnom vremenu za subotu 24. prosinca 2011. do 4 sata ujutro.   
 
AD 5 - 2 

.  
OGU za komunalni sustav, Direkcija zajedničke komunalne djelatnosti uputio je dopunu kojom se 
traže potrebe Mjesnih odbora za postavu oglasnih površina, a prema Planu lokacija za 2012. 
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godinu. Kako je na području MO Banderovo postavljen samo jedan oglasni pano GR koji se 
nalazi kod autobusnog stajališta u Vukovarskoj ulici zapadno od kbr. 56 potreba za informiranost 
grañana je velika. Anton Blažeković predložio je da se postavi jedan oglasni pano u Vukovarskoj 
ulici kod kbr. 30 na autobusnom stajalištu, jer je tamo veliki protok stanovništva koji dolazi 
autobusom iz centra. Nakon kraće rasprave donijeta je odluka da će se oglasni panoi postaviti na 
slijedećim lokacijama: 
 

1. na raskršću Vukovarske ulice i Ulice Braće Branchetta (kod kbr. 2) 
2. u Vukovarskoj ulici na autobusnom stajalištu kod kbr. 30 
3. u Kresnikovoj ulici kod kbr. 19 kod stuba koje vode prema Ulici Obitelji Duiz 

 
 

Sjednica je završila u 19 i 30 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
 
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu                           Predsjednica VMO Banderovo: 
                      tajnica MO: 
 
 
                  ðulijana Desanti                                                                 Nada Pindulić 


